
jeg synes først og fremmest at der skal laves en dybdegående undersøgelse af fakta omkring 

produktet. 

 

min erfaring med e-cig. er som følger: 

 

Jeg har røget 50 cigaretter om dagen, det er alt for mange, og jeg besluttede mig for at stoppe. Men 

det er ikke særlig nemt, derfor bruger jeg min e-cigaret med laveste nikotin indhold 6%, jeg vil 

blive meget ulykkelig og ikke ane mine levende råd, hvis de bliver forbudt. Jeg er bange for at jeg 

kommer til at ryge cigaretter igen. Jeg har brugt e-cigaret siden 5. november 2013, hvornår jeg helt 

stopper er jeg ikke klar til endnu. 

 

 

Med venlig hilsen 

Jonna Ginge  
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